

CANADA



PASSPORT

PASSEPORT



CANADA

| | |
|---|---|
| <i>The Secretary of State for External Affairs of Canada requests, in the name of Her Majesty the Queen, all those whom it may concern to allow the bearer to pass freely without let or hindrance and to afford the bearer such assistance and protection as may be necessary.</i> | <i>Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures du Canada, au nom de Sa Majesté la Reine, prie les Autorités intéressées de bien vouloir accorder libre passage au porteur de ce passe- port, de même que les facilités, et la protection dont il aurait besoin.</i> |
|---|---|

THIS PASSPORT IS
THE PROPERTY OF
THE GOVERNMENT
OF CANADA

CE PASSEPORT
APPARTIENT AU
GOUVERNEMENT
CANADIEN

1

**CANADA
PASSPORT
PASSEPORT**

THE BEARER OF THIS PASSPORT IS A CANADIAN CITIZEN.

LE TITULAIRE DE CE PASSEPORT EST CITOYEN CANADIEN.

THE DESCRIPTION OF THE BEARER AND THE NUMBER OF THIS PASSPORT ARE GIVEN ON PAGE 2. THIS PASSPORT IS NOT VALID UNLESS SIGNED BY THE BEARER ON PAGE 3.

SON SIGNALEMENT ET LE NUMÉRO DU PRÉSENT PASSEPORT FIGURENT EN PAGE 2. LE PASSEPORT N'EST VALABLE QUE SIGNÉ EN PAGE 3 PAR SON TITULAIRE.

THE BEARER SHOULD INSERT PARTICULARS OF PERMANENT RESIDENCE AND NEXT OF KIN ON PAGE 24.

LE TITULAIRE DOIT INSCRIRE EN PAGE 24 LES INDICATIONS DEMANDÉES QUANT A SA RÉSIDENCE PRINCIPALE ET A SES PLUS PROCHES PARENTS.

THIS PASSPORT IS THE PROPERTY OF THE GOVERNMENT OF CANADA. THE BEARER'S ATTENTION IS DIRECTED TO THE NOTICE ON THE INSIDE BACK COVER.

CE PASSEPORT APPARTIENT AU GOUVERNEMENT CANADIEN. PRIÈRE AU TITULAIRE DE LIRE L'AVIS DE LA TROISIÈME PAGE DE COUVERTURE.

**A Canadian citizen is a British subject.
Les citoyens canadiens sont sujets britanniques.**

This Passport contains 24 pages.
Ce passeport a 24 pages.

1972

395

DESCRIPTION OF BEARER
SIGNALEMENT DU TITULAIRE

2

Nº GD760896

| | | | |
|---|--|-----------------------------------|--|
| NAME - NOM | | MRS WANDA POZNANSKA (NEE DMOWSKA) | |
| BIRTHDATE - DATE DE NAISSANCE | | BIRTHPLACE - LIEU DE NAISSANCE | |
| 23 JULY 1898 | | WARSAW POLAND | |
| HEIGHT - TAILLE | | HAIR - CHEVEUX | |
| 5 | | GREY | |
| FEET PIEDS | | EYES - YEUX | |
| 3 | | HAZEL | |
| INCHES POUCES | | BIRTHDATE - NÉ LE | |
| PASSPORT ISSUED AT - CE PASSEPORT DÉLIVRÉ À | | CHILDREN - ENFANTS | |
| MONTREAL | | | |
| ON - LE | | | |
| 16 NOV 1973 | | ANNULÉ CANCELLED | |
| PASSPORT EXPIRES - CE PASSEPORT EXPIRE | | | |
| 16 NOV 1978 | | | |
| 10-1 | | | |

See information on inside back cover.

Voir l'Avis en troisième page de couverture.

See information on inside back cover.

voir l'avis en troisième page de couverture.

FOR OFFICIAL USE ONLY
A REMPLIR PAR LE BUREAU

3

PHOTOGRAPH OF BEARER
PHOTOGRAPHIE DU TITULAIRE

ANNULÉ
CANCELLED



Hau dosomanda

(Signature of bearer - Signature du titulaire)

OBSERVATIONS

4

See information on inside back cover.

Voir l'Avis en troisième page de couverture.

ENDORSEMENTS AND LIMITATIONS

This passport is valid for all countries unless otherwise endorsed (subject to any visa or other entry regulations of countries to be visited).

5

MENTIONS ET RESTRICTIONS

Ce passeport est valable pour tous pays, sauf mention spéciale (sous réserve des formalités de visas ou autres règlements d'entrée des divers pays).



See information on inside back cover.

Voir l'Avis en troisième page de couverture.

6

VISAS

It is the responsibility of the bearer to obtain necessary visas.

Il incombe au titulaire de se faire délivrer les visas requis.

CANADA



7

VISAS

CANADA



8

CANADA



REPUBLIKA POLSKA
KONKURSOWA WYLOTOWA LUBOWEJ
W MONTREALU

WIZA POBYTOWA NR 188/04/160

jedno kwatera

cyfrowa posiadana w tym czasie 20

~~do~~ do pobytu w tym czasie okres 20

od daty ~~...~~

~~...~~ PRL powołan

nastąpił ~~...~~ misyjny

od daty wystawienia wizy.

Montreal, dnia 23. 03. 1976

Za Konsula Generalnego



Ryszard Rak
Konsul



10



11

CANADA



14

CANADA



15

CANADA



16

CANADA



17

CANADA



18

CANADA



19

CANADA



20

CANADA



21

CANADA



22

CANADA



23

CANADA



BEARER PLEASE FILL IN NAMES AND ADDRESSES BELOW AND AMEND AS REQUIRED:

A REMPLIR PAR LE TITULAIRE ET A MODIFIER AU BESOIN:

Bearer's Permanent Residence:
Résidence principale du titulaire:

| | |
|----------------|---|
| NAME - NOM | W. Poznauska |
| STREET - RUE | 3803, Poud Houme St. ^{340 Lausdowne Ave.} |
| CITY - VILLE | Montreal 260 H3Z 2L4 |
| PROVINCE | Quebec |
| COUNTRY - PAYS | Canada. |

In case of accident or death notify:
En cas d'accident ou de décès, prière d'aviser:

| | |
|---------------------------|--|
| NAME - NOM | Shultz Madeleine |
| RELATIONSHIP - À TITRE DE | daughter |
| STREET - RUE | 3439, Charlotte Ave. ^{340 Lausdowne} |
| CITY - VILLE | Montreal 260 H3Z 2L4. |
| PROVINCE | Quebec |
| COUNTRY - PAYS | Canada. |



CANADA

The Canadian Diplomatic or Consular Offices abroad are able to provide to Canadian citizens passport and other consular services. In an emergency, application may be made to the nearest British diplomatic or consular office.

Canadian citizens intending to reside abroad for a protracted period or travelling in a disturbed area are advised to register at the nearest Canadian diplomatic, consular or trade office, or in their absence, at the nearest British consulate. Registration helps Canadian authorities to assist Canadian citizens in an emergency.

The birth abroad of a child whose responsible parent is a Canadian citizen must be registered within two years of birth for the child to acquire Canadian citizenship. Application may be made at the nearest Canadian diplomatic or consular office or to the Registrar of Canadian Citizenship, Department of Secretary of State, Ottawa.

Les bureaux diplomatiques ou consulaires du Canada à l'étranger peuvent assurer aux citoyens canadiens la délivrance de passeports et tous autres services consulaires. En cas d'urgence, on peut présenter sa demande au bureau diplomatique ou consulaire britannique le plus proche.

Les citoyens canadiens qui ont l'intention de séjourner à l'étranger pour une période prolongée ou qui voyagent dans une zone troublée ont intérêt à s'inscrire auprès du plus proche bureau diplomatique, consulaire ou commercial du Canada, ou à leur défaut, auprès du consulat britannique le plus rapproché. Cette immatriculation aide les autorités canadiennes à secourir les ressortissants canadiens en cas d'urgence.

Un enfant né à l'étranger et dont le parent responsable est citoyen canadien doit être immatriculé dans les deux ans qui suivent sa naissance pour acquérir la citoyenneté canadienne. On peut s'adresser au bureau diplomatique ou consulaire canadien le plus proche ou au Registraire de la citoyenneté canadienne, Secrétariat d'Etat, Ottawa.

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES

